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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi lett a sorsa a tavaly beszerzett több ezer 
lélegeztetőgépnek?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A kormány tavaly 16 ezer lélegeztetőgépet vásárolt a koronavírus-járványra hivatkozva. 
Sajtóinformációk szerint ebből mindössze ezer darab került egészségügyi intézményekbe, ötven 
darabot pedig idén januárban Ukrajnának adományoztunk. Ezzel kapcsolatban, kérem, válaszoljon a
következő kérdésekre!

Jelenleg hány lélegeztetőgép van raktáron a tavaly vásárolt 16 ezer darabból?

Ezeket pontosan hol tárolják?

Mikor és mely intézményekbe kerülnek ezek a berendezések?

Mennyibe kerül ezeknek a gépeknek a raktározása?


